



الجمعية العامة الـ 143 للاتحاد البرلماني الدولي

أهلاً بكم إلى نظام التسجيل في فعالية الاتحاد البرلماني الدولي

ستتعدّد الجمعية العامة الـ 143 للاتحاد البرلماني الدولي في مدريد، إسبانيا، من 26 إلى 30 تشرين الأول/نوفمبر 2021. ستجتمع شخصياً جميع الهيئات التشريعية للاتحاد البرلماني الدولي، بما فيها المجلس الحاكم، واللجان الدائمة، ولجنة حقوق الإنسان للبرلمانيين، ولجنة شؤون الشرق الأوسط، إضافة إلى منتدى النساء البرلمانيات ومنتدى البرلمانيين الشباب، في هذه المناسبة.

وستركز المناقشة العامة على مسألة عامة متعلقة بالعمل البرلماني لتعزيز الديمقراطية على الصعيد العالمي.

ويتوفر نظام التسجيل عبر الإنترنت للاتحاد البرلماني الدولي لأعضاء الاتحاد البرلماني الدولي، والأعضاء المنتسبين والمراقبين الدائمين والإعلام فحسب.

وندعو كل منظمة و/أو شخص يود حضور الجمعيات العامة للاتحاد البرلماني الدولي وفعاليات أخرى إلى إرسال بريد إلكتروني إلى: postbox@ipu.org. ويجب أن يكون هناك منسق واحد لكل وفد يستخدم نظام التسجيل الإلكتروني. وسوف نستخدم المعلومات التي ستقدمونها لنا كي نبقىكم على اطلاع بأعمال الاتحاد البرلماني الدولي وأنشطته*

مهم

في ضوء جائحة كوفيد-19 المستمرة، ستؤخذ الإجراءات التالية:

- تقليص عدد الوفود
- 5 أعضاء برلمانيين كحد أقصى (100 مليون نسمة أو أقل)
- 7 أعضاء برلمانيين كحد أقصى (أكثر من 100 مليون نسمة)
- زائد عضو برلماني شاب (دون سن الـ45)
- زائد 4 موظفين كحد أقصى لكل برلمان وطني
- إجراء فحص تفاعل البوليميراز المتسلسل (بي سي آر) قبل المغادرة
- إجراء فحص الأجسام المضادة (صالح لمدة 48 ساعة) إلزامي لحضور مكان انعقاد الجمعية العامة
- تفقد درجة الحرارة عند مدخل مكان انعقاد الجمعية العامة
- ارتداء الكمامات إلزامي (حتى عند الجلوس)
- الالتزام بالتباعد الاجتماعي في كل الفعاليات المنعقدة خلال الجمعية العامة الـ143

تفاصيل

المنظم	أين	متى
الأمانة العامة للاتحاد البرلماني الدولي	قصر البلدية للمؤتمرات IFEMA جادة ديل بارتينون 5 مدريد، 28042	26-30 تشرين الثاني/نوفمبر 2021 إضافة إلى الجدول الزمني

* يلتزم الاتحاد البرلماني الدولي باحترام خصوصية الأفراد الذي يتعامل معهم. تتوفر المزيد من المعلومات حول ممارسات الخصوصية على الرابط التالي: <https://www.ipu.org/privacy-statement>.

معلومات عن الفعالية

تسجيل

مسجل من قبل؟



143rd Assembly of the Inter-Parliamentary Union

[Register](#)

[Already registered?](#)

 **DATE**
26 - 30 November 2021

 **LOCATION**
Madrid, Spain

Follow us on:



Welcome to the Inter-Parliamentary Union (IPU) Event Registration System

The 143rd Assembly of the IPU will take place in Madrid, Spain, from 26 to 30 November 2021. All IPU statutory bodies, including the Governing Council, Standing Committees, Committees on the Human Rights of Parliamentarians and on Middle East Questions, as well as the Forum of Women Parliamentarians and the Forum of Young MPs, will meet in-person on this occasion.

The General Debate will focus on an overall theme relating to parliamentary action to strengthen democracy worldwide.

The IPU online registration system is only open to IPU Members, Associate Members, permanent observers and the media. Any other organizations and/or persons interested in attending IPU Assemblies and other events are invited to write to: postbox@ipu.org. There should only be one coordinator per delegation using the ERS. We will use the information you provide to keep you up to date with the IPU's work and activities *

IMPORTANT

In light of the ongoing COVID-19 pandemic, the following measures will be put in place:

- Reduced size of delegations
 - 5 MPs maximum (populations of 100 million or less)
 - 7 MPs maximum (populations of more than 100 million)
 - Plus 1 Young MP (under the age of 45 years)
 - Plus maximum 4 staff per national parliament
- PCR testing before departure
- Rapid antigen testing (valid for 48 hours) mandatory to access the Assembly venue
- Temperature check at the entrance to the venue
- Mask wearing mandatory (including when seated)
- Social distancing at all events held during the 143rd Assembly

DETAILS

When

26 - 30 November 2021

[Add to Calendar](#)

Where

IFEMA Palacio Municipal, Madrid
Av. del Partenón, 5
Madrid, 28042

Organizer

[IPU Secretariat](#)

*The IPU is committed to respecting the privacy of the people it engages with. More information about our privacy practices is available at this link: <https://www.ipu.org/privacy-statement>.

[Event Information](#)

[Register](#)

[Already registered?](#)